

New arrivals
新品上市
17. 10. 2022

Hong Kong
香港



NEOSEKI 妮之淬

Formulated with Deep Sea Water, high efficacy hydrating ingredients and other luxury ingredients to revitalize skin and improve elasticity and skin regeneration through intense moisturizing.

富含深層海洋水且添加多機能保濕成分及奢華獨特的美容成分，舒適的使用感與豐潤的保濕力，讓肌膚緊實充滿彈力，煥發能量與生命力。



Hydrates
and revitalises
保濕、潤澤肌膚



Hydrates and restores
elasticity of the skin
保濕、維持彈性



Hydrates and rejuvenates
保濕、修復

Essence Toning Lotion 精華露

BW101

Unit Price 售價 **HK\$930**

Sales Volume 業績 **1,033**

Volume 容量 **120ml**

Essence Emulsion 精華乳

BW102

Unit Price 售價 **HK\$1,050**

Sales Volume 業績 **1,167**

Volume 容量 **50ml**

Essence Cream 精華霜

BW103

Unit Price 售價 **HK\$1,050**

Sales Volume 業績 **1,167**

Volume 容量 **30g**

i. All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

N50 NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals
新品上市
17. 10. 2022

Hong Kong
香港



BW104

NEOSEKI 妮之淬

Formulated with Deep Sea Water, high efficacy hydrating ingredients and other luxury ingredients to promote deep penetration of the nutrients into the skin and lock in moisture while restoring vital cellular functions. The gold foil mask with duo layer is designed for a more comfortable application.

富含深層海洋水，且添加多機能保濕成分及奢華獨特的美容成分，可完美深透至肌底，達到深層保濕鎖水，煥發肌膚活力，展現光澤水潤的膚質；提供前所未見的舒適水感，使肌膚由內而外呈現彈潤與光澤。金箔面膜採上下兩片分離式設計，能緊密貼合肌膚。



Hydrates and nourishes
保濕、滋潤



Essence Treatment Facial Mask 精華面膜

BW104

Unit Price 售價 **HK\$1,000**

Sales Volume 業績 **1,111**

Volume 容量 **30ml x 6**

i. All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。

N50 NEFFUL
INTERNATIONAL